
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 37) Gesteld door:  

VVD  
Datum 1 februari 2023 
Onderwerp 021-2023 - Aanjagen woningbouw in Roosendaal en 

de dorpen 
Portefeuillehouder College B&W 
 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Het realiseren van extra woningen in Roosendaal en de dorpen is een van de grotere ambities van 

het Roosendaalse college. Zo staat in het collegeprogramma expliciet benoemd dat er veel nieuwe 

woningen gebouwd gaan worden de komende jaren. Als medeontwerper van ambitieakkoord en 

collegeprogramma onderschrijft de VVD deze ambitie van het college uiteraard volledig. Het was dan 

ook een grote teleurstelling om vanochtend in een artikel van de BN/de Stem te lezen dat Roosendaal 

negatief wordt genoemd in het lijstje van woningbouwrealisatie in de regio. Volgens het artikel blijft de 

woningbouw in de gemeente Roosendaal met name achter door het ontbreken van marktinitiatieven. 

Woningbouw is een van de belangrijkste prioriteiten om onze stad en dorpen leefbaar en aantrekkelijk 

te houden voor de bestaande en aan te trekken inwoners. Met een gestelde woningbouwopgave van 

5.600 nieuwe woningen in 7 jaar tijd zal er hard gewerkt moeten worden om enigszins bij dit aantal in 

de buurt te komen. De trend van realisatie van nog geen 100 woningen per jaar zal doorbroken 

moeten worden.   

De VVD ziet de realisatie van woningbouw in de stad en dorpen graag fors hoger en heeft hierover 

dan ook de volgende vragen;  

Momenteel zijn er diverse woningbouwprojecten in ontwikkeling of worden op korte termijn in 

ontwikkeling gebracht. 

1.      Hoeveel woningen denkt u de komende jaren zeker te gaan realiseren, uitgaande van de 

projecten die al in ontwikkeling zijn gebracht en van projecten waarvan de vergunningprocedure 

momenteel al in gang is gezet? 

2.      Welke redenen zijn er voor het achterblijven van het realiseren van nieuwe woningen, buiten de 

bekende oorzaken als inflatie, stijgende prijzen en in-en externe personeelstekorten in de gemeente 

Roosendaal? 

Indien het ontbreken van marktinitiatieven een oorzaak is van het achterblijven van de realisatie van 

nieuwe woningen in de gemeente Roosendaal; 

3.      Heeft u een strategie om marktinitiatieven aan te jagen? Zo ja, wat is deze? 

4.      Indien er nog geen bestaande aanjaag strategie is voor woningbouwinitiatieven door de markt in 

de stad en dorpen, bent u dan bereid om hiervoor een strategie te gaan ontwikkelen en deze te delen 

met de raad? Indien nee, waarom niet? 

Namens de VVD Roosendaal, 

Menno Nefs 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 
 

1.      Hoeveel woningen denkt u de komende jaren zeker te gaan realiseren, uitgaande van de 

projecten die al in ontwikkeling zijn gebracht en van projecten waarvan de 

vergunningprocedure momenteel al in gang is gezet? 

Zoals zichtbaar in de woningbouwprogrammering, die u binnenkort gaat bespreken, zal tot 2030 ca. 

5.600 woningen gebouwd worden in Roosendaal en de dorpen. Dit is exclusief de bijzondere 

woonvormen en wonen met zorg. Van 1.500 woningen is de realisatie in uitvoering of de 

vergunningsprocedure in gang gezet.   

 

2.      Welke redenen zijn er voor het achterblijven van het realiseren van nieuwe woningen, 

buiten de bekende oorzaken als inflatie, stijgende prijzen en in-en externe personeelstekorten 

in de gemeente Roosendaal?  

 

De Gemeente kende tot nu toe een reactief ontwikkelbeleid, waarbij uitgegaan werd van initiatieven 

vanuit de markt die werden beoordeeld. Zoals recent met uw Raad besproken is dat beleid inmiddels 

meer gericht op het activeren van partijen door juist richting te geven aan gebiedsontwikkelingen 

binnen een vastgestelde visie. Daarnaast geven nieuwe prestatieafspraken tussen Rijk en corporaties 

een actieve impuls aan het realiseren van nieuwe en betaalbare woningen. Als het gaat om oorzaken 

van het achterblijven van nieuwe woningen zijn ook de doorlooptijd van procedures bij de Raad van 

State door o.a. personeelstekort en extra procedure vanwege het Didam-arrest mogelijk vertragende 

factoren. Vanaf de inwerkingtreding van de Omgevingswet ontstaat er ook risico op extra vertraging. 

Indien het ontbreken van marktinitiatieven een oorzaak is van het achterblijven van de realisatie van 

nieuwe woningen in de gemeente Roosendaal. 

3.      Heeft u een strategie om marktinitiatieven aan te jagen? Zo ja, wat is deze?  

Als Gemeente hebben we, in samenspel tussen Raad en College, al gekozen voor een meer 

activerende houding. Waar het gaat om strategische verwerving, gebiedsvisies en recent nog het 

ontwikkelplan ROOS. Daarnaast zijn we actief de woningbehoefte aan het meten en zijn we in 

overleg met de corporatie over het ophogen van de productie, in lijn met de afspraken met het 

ministerie. De wijzigingen hieromtrent zijn met u gedeeld. Conform het collegeprogramma komt het 

College nog met een nieuw grondbeleid/grondbedrijf, waaruit de aanjaagfunctie zeker zal blijken. Het 

zou goed zijn als de Gemeenteraad zelf ook kaders vaststelt op basis waarvan ze het College-

instrumenten meegeeft om zo effectief en efficiënt mogelijk te kunnen sturen en aanjagen. 

4.      Indien er nog geen bestaande aanjaag strategie is voor woningbouwinitiatieven door de 

markt in de stad en dorpen, bent u dan bereid om hiervoor een strategie te gaan ontwikkelen 

en deze te delen met de raad? Indien nee, waarom niet? 

Zie het antwoord op vraag 3. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 


